
Formandsberetning KFUM og K i Horsens 2021. 

Jeg nægter at sige ordet….. ikke fordi jeg benægter at det er 

iblandt os. Det er i vores verden, det er i vores land, det er i vores 

by og endda er det her i vores forening. Jeg nægter at sige ordet, 

fordi så mange andre har sagt ordet de seneste 16 måneders tid. 

Fordi vi er så godt og grundig træt af ordet og alt hvad der følger 

med dette ord.  

Så her har I min formandsberetning uden netop det ord. 

Vi er en glad og lille afdeling af et større kristen fællesskab. Det er 

vi glade for bl.a. fordi det betyder, at vi ved der er masser af 

børne og ungdomsarbejde i KFUM og K i Danmark. Her i byen har 

vi Lyspunkt, som Bent og Lone, Reno, Asbjørn, Lærke og Cecilie 

kører helt suverænt. Lyspunkt startede i september 2004 og har 

altså snart hele 16 år på bagen. Lyspunkt er vi stolte af. Børnene 

elsker det - også de store børn. Lyspunkt er for tiden vores børne- 

og ungdomsarbejde her i byen. Så stor tak til jer ledere for atter 

og atter at finde på, at lege, at udfordre børnene samt at fortælle 

dem om Gud. 

Vi har heldigvis også arrangementer hvor vi alle kan ses og her 

mødes hele fire generationer. Det gælder blandt andet vores Sct. 

Hans fest. Sidste år slog vi igen deltagerrekord, da vi var 41 

samlet ude hos Jonas og Juliane. Hvis I endnu ikke har set 

billederne derfra, vil jeg anbefale at I kigger forbi vores flotte og 

altid opdaterede hjemmeside. Brug hjemmesiden alt hvad I kan 

og vis den gerne til andre. Mange tak til Carl Clemmensen for 

arbejdet med siden.  



I år inviterer vi for 4. år til Sct. Hans, denne gang hos Annemette 

og Torben i Bjerre, hvor Lisbeth Kattenhøj holder båltalen for os.  

I år glæder vi os endnu mere til foreningsudflugten som Emma og 

Cecilie har haft klar til os siden sidste år. Så husk at tilmelde jer d. 

25. sept. 2021. Vi skal efter sigende kigge på ørne.  

Heldigvis var der igen det forgangne år sommerlejr og 19 børn 

deltog. Tak til jer der har været ledere og køkkentanter/onkler. I 

sikrer børnene oplevelser for livet, det er jeg helt sikker på.  

Emma deltog i det årlige Landsmøde og kom frisk tilbage til os 

andre og fortalte om hvilke drøftelser der er aktuelle. Der er 

blandt andet nye vedtægter og en god snak om nødvendigheden 

af at være døbt for at kunne være leder i KFUM og K. Hvad mener 

du? 

Som noget nyt, starter eftermiddagscafe op i Jyllandsgade 1a, st. 

th. Det vil være for interesserede der helst vil mødes om dagen 

og som måske synes at vores trappe føles på højde med Mount 

Everest. Dejligt med et nyt initiativ og tak til Erna, Ruth og Lillian 

for denne idé.  

De samme dejlige kvinder sammen med Karen, styrer vores 

Impuls afdeling og den er der gang i. Jeg ved det, for jeg har 

deltaget i en dejlig udflugt for nylig. Den hører I mere om om lidt.   

Det seneste års tid er der blevet ryddet lidt op i huset og der er så 

sent som i går blevet malet i indgangspartiet, gangen nedenunder 

og den lille gang mellem bibliotek og værksted. Der er også blevet 

lappet lidt på en dør, fjernet en rådden flagstang, kørt affald væk, 

ryddet ud, renoveret et klaver og malet et plankeværk. Alt 



sammen pynter på vores fælles hus i Jyllandsgade 1a. Tak til jer 

der har hjulpet. Vores hus bliver også benyttet af Apostolsk Kirke 

og Kristne Irakere og det er rart, at vi kan være det bekendt.  

I bestyrelsen har vi i år prøvet online bestyrelsesmøder og det var 

spændende. Slet ikke så rart som at mødes og helt klart ikke 

noget vi kommer til at fortsætte med så længe jeg har lidt at sige 

i denne bestyrelse. Vi nyder at arbejde sammen og har stor 

fornøjelse af at være 3 generationer i samme bestyrelse.  

Vi må dog desværre sige farvel til dig Cecilie. Du rejser til Odense 

og det er din drøm. Vi ønsker dig held og lykke med den. Tak for 

dit arbejde gennem tre år i bestyrelsen i Horsens.  

Tusind tak til alle i bestyrelsen for at yde et kanon stykke arbejde. 

 

Tak.  

Trine Hansen (formand) 

 

 

  

 

 


